7th March, 2022

Dear Parents / Guardians,

Re: Application for financial assistance from Love Foundation

A charitable organisation named Love Foundation is offering eligible applicants a sum of HKD3,000 upon successful application to relieve their financial pressure during the Covid-19 pandemic. Successful applicants are also encouraged to participate in a personal development programme organised by Love Foundation. Participants who attain 80% attendance would be awarded an additional HK1,000.

Students that meet the following criteria are eligible for application:

- Currently a full-time student studying in Hong Kong;
- Parents who are underemployed or unemployed in 2022 due to the pandemic;
- Recipients of financial assistance under the School Textbook Assistance Scheme or Student Travel Subsidy Scheme administered by the Student Finance Office of the Working Family and Student Financial Assistance Agency in the academic year 2021-2022; and
- Non-recipients of Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) from the Social Welfare Department.

All applications should be endorsed and submitted by schools and each school can submit a maximum of 20 applications only. Love Foundation reserves the right of final decision and the results will be announced in April.

Interested students should download the application form at https://drive.google.com/drive/folders/11UG0HIh-6WP9y7zRMAE71_Kyt5SZ8i4I and email the completed form to wivienng@stlouis.edu.hk for screening on or before 10 March, 2022 (Thursday). Late submissions will not be entertained. The school will notify the applicants of the screening results by 25 March, 2022 (Friday).

For further information, please visit https://drive.google.com/file/d/1elh7lb5ymT7rf4UrR0RCJ110URo9CNST/view. For enquiries, please contact Miss Ng Kar Wai Vivien at 2546 0117.

(Miss Ng Kar Wai Vivien) *for* the Principal



各位家長/監護人:

<u>愛基金校園生命工程</u> 「疫有祝福.全人關懷」3.0 計劃

愛基金為一所慈善機構,現正邀請合資格的申請人提交申請以取得一筆港元 3,000 圓正 的經濟援助,減輕其家庭之經濟壓力。另外,愛基金鼓勵獲批經濟援助之申請人參加其舉辦的 全人成長活動。出席率達八成者將會獲得港元 1,000 圓正。

申請條件:

- 於香港就讀學生:
- 於 2022 年受疫情影響,學生父母或監護人失業或開工不足,以致家庭經濟陷入困 境之家庭;
- 學生必須符合申請香港特別行政區在職家庭及學生資助事務處中學生資助計劃全額/半額資助的資格,並已於 2021-22 學年獲得該項資助(書簿/車船津貼)。
 - 非領取綜援家庭

所有申請須經校方審核並遞交。每一所學校只可申請 20 個名額。愛基金保留最終決定權。申請結果將於 4 月公布。

如有意申請愛基金經濟援助,請從

https://drive.google.com/drive/folders/11 UOHIh-6WP9y7zRME71_Kyt5SZ8i4I_下載申請表。 填妥之申請表應在 2022 年 3 月 10 日 (星期四)或之前電郵至 vivienng@tlouis.edu.hk以供校方審批,逾時不侯。校方將於 2022 年 3 月 25 日(星期五)或之前通知申請人審批結果。

如欲了解更多詳情, 可瀏覽

https://drive.google.com/file/d/lelh7lb5ymT7rf4UrR0RCJ110URo9CNST/view。如有查詢,請電 2546 0117 與吳家慧老師聯絡。

校長 易浩權博士 (吳家慧老師代行)

二零二二年三月七日